
Vretstorps IF 
Styrelsen 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2008-10-08 
 
 
Närvarande: Ingvar Björk, Roger Bäckbring, Sanna Bergman, Karin 
Knutsson, Karin Lovebacke, Micke Gustavsson (del av mötet) och Jan-Erik 
Kroon (del av mötet). 
 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Sanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet 
öppet. 
 
 
§2. Fastställande av dagordning 
Följande dagordning föreslås och godkänns: 
Mötets öppnande 
Fastställande av dagordning 
Val av protokolljusterare 
Mopperally 
Föregående protokoll 
Ekonomi 
Hemsidan 
Tränare 2009 
Promotionbåten 
Sektionerna 
Övriga frågor 
Mötets avslutande 
 
 
§3. Val av protokolljusterare 
Anette Wiberg väljs av styrelsen till protokolljusterare jämte Ordföranden. 
 
 
§4. Mopperally 
Jan-Erik Kroon och Micke Gustavsson medverkar i mötet vid denna punkt. 
Styrelsen får information om Mopperallyt som funnits i 8 år och går av 



stapeln på Nationaldagen. Vi informeras om vad som krävs för att hålla i 
arrangemanget och om hur det brukar gå tillväga. 
Beslut tas om att vi gör ett försök att anordna Mopperallyt 2009. Micke 
Gustavsson är huvudansvarig och får hjälp av Jan-Erik Kroon. 
 
§5. Föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll som efter nedanstående tillägg 
godkänns och läggs till handlingarna. 
Gällande seniorspelaravtal, Sanna Bergman har nu gjort ett utkast som ska 
kompletteras med ett tillägg gällande försäkring. 
Ansökan till Sören Larssons minnesfond är inskickad, bifogas detta 
protokoll. 
Tomas Pålstam har tackat ja till en plats i valberedningen. 
 
 
§6. Ekonomi 
Ekonomin ligger just nu i stort sett på plus-minus-noll. Föreningen har lite 
skulder som ej kommit in ännu. 
 
 
§7. Hemsidan 
Karin Lovebacke har talat med Carl-Johan Jerlström som har tackat nej till 
att arbeta med hemsidan. Sanna Bergman ber Krister Eklund att höra om 
någon av spelarna i P16 är intresserad av att hjälpa till. 
 
 
§8. Tränare 2009 
P16 ska ha ett möte om framtiden. När det gäller de övriga ungdomslagen 
ligger frågan just nu på is. Diskussion om hur det kommer att bli med P12. 
 
 
§9. Promotionbåten 
Sanna Bergman och Lena Bertilsson kommer att åka med Promotionbåten 
kommande vecka. De är inbjudna via SISU och kommer att delta i 
seminarier gällande bl.a. utveckling i föreningar och kvinnligt ledarskap. 
 
 
§10. Sektionerna 
Styrketräningen har frågor gällande avgift i och med det nya datumet för 
medlemskap. Sanna Bergman informerar Kenneth Oskarsson om vad som 



gäller. 
 
Undom, Anette Wiberg informerar om att Ungdomslagen haft gemensam 
avslutning på IP. Inomhusträningen startar i november. Vi ska anordna 
aktiviteter på höstlovet. Ledarna ska ha avslutning 15/11, Tomas Davidsson 
håller i det arrangemanget. 
Pingisen startar 21/10.  
 
 
§11. Övriga frågor 
Sanna Bergman informerar om stipendier som kan sökas.  
Styrelsen beslutar att nominera Peter Östlund och Adam Lauren till 
Edström, Ekelund och Landeliusfonden som delar ut stipendier till 
ungdomsledare. Sanna kontaktar Peter och Adam och kollar så detta är ok. 
Styrelsen nominerar även Krister Eklund till Gunnar Nordals stipendiefond, 
Sanna kollar även med Krister så det är ok. 
 
En fråga har inkommit gällande hur mycket föreningen tjänar på att ha läger 
på anläggningen. Kassör Ingvar Björk informerar om att det rör sig om 
ungefär 140-150 kr per deltagare. 
 
Det är höstläger nästa helg. Diskussion kring fördelning av arbetsuppgifter. 
De anställda fixar det mesta, det som återstår tar Anette Wiberg på sig. 
 
Karin Lovebacke har kollat upp info gällande Bamsegympa för de yngsta 
barnen i föreningen vilket godkänts av Styrelsen. Karin kollar vidare på 
detta och återkommer med mer information. 
 
 
§12. Mötets avslutande 
Mötet avslutas, nästa möte 2008-11-04 19.00. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Karin Lovebacke 
 
 



Justeras  
 
 
Sanna Bergman                                 Anette Wiberg 
 


